
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 22. srpna 2012 č. 16/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Mgr. Pavel Drozd 
 Ing. Marek Neveselý 
 Zdeněk Severa 
  
Omluveni: Mgr. Petr Pelikán 
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:00 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. MŠ Velatice – schválení navýšení kapacity  
2. MŠ Velatice – schválení otevření nové třídy a úhrady 100.000,- na vybavení a 

provoz přístavby 
3. MŠ Velatice – schválení nákladů na slavnostní otevření 
4. MŠ přístavba – řešení vícenákladů 
5. Schválení příspěvku na žáky 1. tříd v ZŠ Mokrá 
6. Různé 
7. Závěr  
 
Usnesení č. 1/16/2012 – schválení programu jednání:  
1. MŠ Velatice – schválení navýšení kapacity  
2. MŠ Velatice – schválení otevření nové třídy a úhrady 100.000,- na vybavení a 

provoz přístavby 
3. MŠ Velatice – schválení nákladů na slavnostní otevření 
4. MŠ přístavba – řešení vícenákladů 
5. Schválení příspěvku na žáky 1. tříd v ZŠ Mokrá 
6. Různé 
7. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. MŠ Velatice – schválení navýšení kapacity  

 
Starosta obce informoval radu o tom, že pro účely zápisu do školského rejstříku je 
nutné přijmout usnesení, že rada obce jako zřizovatel MŠ Velatice souhlasí s navýšením 
kapacity na projektovaných 42 dětí . 
 
Usnesení č. 2/16/2012 – Rada obce schvaluje navýšení kapacity v MŠ Velatice na 42 
dětí.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

  
 
 
 
 



2. MŠ Velatice – schválení otevření nové třídy a úhrady 100.000,- na vybavení a provoz 
přístavby 

 
Starosta obce seznámil radu s tím, že novou třídu MŠ je prakticky možné otevřít buď 
k datu 1.10.2012 nebo až k datu 1.1.2013, protože pouze k těmto datům je možné 
zajistit schválení financí ze strany Jihomoravského kraje. 
K tomuto datu musí být nová třída kompletně vybavena, musí být ukončen zápis do 
rejstříku škol, zápis dětí do MŠ, děti musí být přijaty, musí být vyjasněny navýšené 
závazky všech druhů pracovníků  a tito pracovníci musí být přijati. Je tedy zřejmě, že 
není možné všechny tyto kroky vykonat do konce září 2012. 
Dále je potřeba schválit vyplacení částky 100.000,- Kč na vybavení nové třídy, která 
byla schválena v rozpočtu pro případ, že se skutečně podaří realizovat přístavbu MŠ 
v tomto roce. 
 
Usnesení č. 3/16/2012 – Rada obce schvaluje otevření nové třídy MŠ Velatice ke dni 
1.1.2013 a schvaluje vyplacení částky 100.000,- Kč na vybavení nové třídy MŠ 
Velatice..   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
3. Schválení nákladů na slavnostní otevření MŠ Velatice 
 

Starosta obce předložil radě ke schválení náklady na slavnostní otevření MŠ Velatice. 
N8klady budou spočívat zejména v zajištění občerstvení pro všechny návštěvníky, 
které by neměly přesáhnout cca 3.500,- Kč.  

 
Usnesení č. 4/16/2012 – Rada obce schvaluje nákup občerstvení na slavnostní 
otevření MŠ Velatice.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. MŠ přístavba – řešení vícenákladů 
 

Starosta obce předložil radě k řešení vícenáklady na rozvod kabeláže na 
bezpečnostní zařízení a budoucí interní telefon, který se realizoval firmou, která pro 
obec i MŠ zajišťuje bezpečnostní zařízení. Odhadovaná dohodnutá kalkulace byla na 
13.210,- Kč a finální kalkulace dle skutečného provedení byla ve výši 20.316,- Kč. 
Jde tedy o podstatné navýšení oproti původní kalkulaci. 
 
M. Neveselý uvedl, že navrhuje, aby se vyplatila částka cca 17.500,- Kč. Tedy, aby 
byla uhrazena cca polovina vícenákladů. 
 
Usnesení č. 5/16/2012 – Rada obce schvaluje úhradu za rozvod kabeláže v MŠ 
Velatice v maximální částce 18.000,- Kč.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 
 

5. Schválení příspěvku na žáky 1. tříd v ZŠ Mokrá 
 



Starosta obce předložil radě k řešení věc, která již byla projednávána, a to příspěvek 
na žáky, kteří nastupují do 1. třídy. Těmto žákům bylo zrušeno tzv. pastelkovné. Obce 
Mokrá pravidelně přispívá částkou 100,- Kč na žáka, za kterou ZŠ Mokrá nakoupí 
potřebné pomůcky. 
 
Starosta uvedl, že letos nastupuje do ZŠ Mokrá 45 prvňáků a on by souhlasil se stejným 
modelem – příspěvek na žáka s tím, že by Velatice přispěli o něco menší částkou. 
 
M. Neveselý uvedl, že je pro to, aby se platila stejná částka jakou hradí obce Mokrá, a 
to 100,- Kč na žáka. 
P. Drozd uvedl, že souhlasí s úhradou částky 100,- Kč na žáka. Dodal, že se 
v posledních dnech navíc podařil převést obecní webhosting k novému poskytovateli, 
takže od nynějška budeme hradit ročně místo 5.100,- Kč pouze 360,- Kč a tyto 
uspořené peníze odpovídají příspěvku na prvňáky, tedy cca 4500,- Kč.  
 
Usnesení č. 6/16/2012 – Rada obce schvaluje příspěvek na žáky prvních tříd ZŠ Mokrá 
ve výši 100,- Kč na žáka.   
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
6. Různé 

 
Nebyl vznesen žádný bod k projednání. 
 

7. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:00 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 23. 8. 2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 


